
  

Onderstaande vraag van D66 is ontvangen voor de rondvraag, deze zal vanavond door de 
portefeuillehouder mondeling worden beantwoord 

Politiek partijen in de Goudse raad verkrijgen hun fondsen op diverse manieren. Dit is nu voor de 
Goudse burger niet transparant. Deze ondoorzichtigheid kan allerlei risico's in zich herbergen.
Welke mogelijkheden ziet u om de transparantie te vergroten ten aanzien van de inkomstenbronnen 
van politieke partijen in de Goudse gemeenteraad?


